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Protokół  Nr  I/24 

z  sesji  inauguracyjnej  Rady  Miasta  Szczecin 
odbytej  w  dniu  07  maja  2024  r. 

w  sali  obrad  Rady  (Szczecin,  pl.  Armii  Krajowej  1) 
 
 
Początek obrad w dniu 07 maja 2024 r.: 
- godz. 10.00 
Zakończenie obrad: 
- godz. 15.00 
 
W dniu 07 maja 2024 r. w sesji uczestniczyło 31 radnych. Lista obecności stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: Prezydent Miasta i jego zastępcy – lista obecności 
stanowi załącznik nr 2 do protokołu, oraz przedstawiciele mediów i mieszkańcy 

miasta. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 1 porządku obrad: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
Radny Senior Henryk Jerzyk stwierdził, że na sali jest obecnych 31 radnych, zatem 
obrady Rady będą prawomocne i otworzył inauguracyjną sesję IX kadencji Rady 
Miasta Szczecin.  
Poprosił o wprowadzenie pocztu sztandarowego i odegranie hejnału Miasta. 
Powitał Piotra Krzystka Prezydenta Miasta Szczecin, nowo wybranych radnych, 
Adama Rudawskiego Wojewodę Zachodniopomorskiego, Olgierda Geblewicza 
Marszałka Województwa Zachodniopomorskiego, Arkadiusza Marchewkę Posła na 
Sejm Rzeczypospolitej Polskiej, Artura Szałabawkę Posła na Sejm Rzeczypospolitej 
Polskiej, Tomasza Grodzkiego Senatora Rzeczypospolitej Polskiej, płk Artura 
Romanowskiego przedstawiciela Wielonarodowego Korpusu Północno–Wschodniego, 
bryg. Jacka Cyburta p.o. Komendanta Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej 
w Szczecinie, Krzysztofa Mechlińskiego Komendanta Straży Miejskiej w Szczecinie, 
prof. dr hab. Ewę Frąckiewicz Przewodniczącą Miejskiej Rady Seniorów, 
i wszystkich przybyłych na sesję. 
 
Postanowienie Komisarza Wyborczego w Szczecinie w sprawie zwołania pierwszej 
sesji w celu złożenia ślubowania przez radnych i Prezydenta stanowi załącznik nr 3 
do protokołu.   
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad: 
 

2. Wręczenie zaświadczeń o wyborze na radnego 
 
Michalina Uczciwek – Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej dokonała 
wręczenia zaświadczeń wyboru na radnych.  
Przewodnicząca życzyła wszystkim radnym, aby to miejsce będące swoistą agorą 
było nie tylko miejscem prowadzenia sporów konstruktywnych ale również 
wyznaczania wspólnych celów dla Miasta Szczecina i jego mieszkańców. 
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Na podstawie art. 449 ustawy z dnia 5 stycznia 2011 r. — Kodeks wyborczy (Dz. U. 
z 2023 r. poz. 2408) w wyborach, które odbyły się dnia 7 kwietnia 2024 r. radnymi 
Miasta Szczecin zostali wybrani: 

- Elżbieta Abramowicz, 

- Jolanta Balicka, 

- Paweł Bartnik, 

- Marcin Biskupski, 

- Marek Chabior, 

- Wojciech Dorżynkiewicz, 

- Marek Duklanowski, 

- Mateusz Gieryga, 

- Dorota Gródecka-Szwajkiewicz, 

- Ewa Jasińska, 

- Zuzanna Jeleniewska, 

- Henryk Jerzyk, 

- Stanisław Kaup, 

- Wojciech Kępka, 

- Piotr Kęsik, 

- Marek Kolbowicz, 

- Maciej Kopeć, 

- Renata Łażewska, 

- Ilona Milewska, 

- Urszula Pańka, 

- Marcin Pawlicki, 

- Jan Posłuszny, 

- Andrzej Radziwinowicz, 

- Wiktoria Rogaczewska, 

- Krzysztof Romianowski, 

- Maria Schneider, 

- Przemysław Słowik, 

- Dariusz Smoliński, 

- Julia Szałabawka, 

- Łukasz Tyszler, 

- Małgorzata Wleklak. 

 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad: 
 
3. Złożenie ślubowania przez radnych. 
 

Radny Senior Henryk Jerzyk odczytał rotę ślubowania: 

”Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 
radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej 
gminy i jej mieszkańców”.  
 
Każdy z nowo wybranych radnych kolejno wstawał i wypowiadał słowo „Ślubuję” lub 
„Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”.  
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Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad: 
 
4. Wręczenie zaświadczenia o wyborze na Prezydenta Miasta Szczecin. 
 
Michalina Uczciwek – Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej dokonała 
wręczenia Piotrowi Tomaszowi Krzystkowi zaświadczenia o wyborze na stanowisko 
Prezydenta Miasta Szczecin. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad: 
 
5. Złożenie ślubowania przez Prezydenta. 
 
Piotr Krzystek Prezydent Miasta Szczecin złożył ślubowanie o następującej treści: 
 
„Obejmując urząd Prezydenta Miasta, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności 
prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego 
i pomyślności mieszkańców miasta. Tak mi dopomóż Bóg." 
 
P. Krzystek – Prezydenta Miasta - Szanowny Panie Przewodniczący, szanowni 
parlamentarzyści, przybyli na dzisiejszą uroczystą sesję, Panowie Posłowie, Panie 
Senatorze, Panie Wojewodo, Panie Marszałku, szanowne Panie Radne, Panowie 
Radni, którym serdecznie gratuluję objęcia tej zaszczytnej funkcji. Szanowni 
przedstawiciele służb mundurowych, do których dołączę jeszcze oprócz 
wymienionych przez Pana Przewodniczącego, Komendanta Wojewódzkiego Policji 
Pana insp. Szymona Sędzika i Komendanta Miejskiego Policji Pana insp. Piotra 
Makucha. Szanowni goście, mieszkańcy Szczecina i oczywiście moi najbliżsi, którzy 
dziś tutaj są ze mną. Szanowni Państwo, za nami kolejne w trzydziestoczteroletniej 
historii polskiego samorządu wybory, po raz szósty wybory bezpośrednie Prezydenta 
Miasta Szczecina. Cieszę się, że mogłem w nich wystartować, ze wsparciem trzech 
inicjatyw politycznych: Koalicji Samorządowej Ok Samorząd, Polski 2050 Szymona 
Hołowni i Koalicji Obywatelskiej. Taki start był dla mnie spełnieniem idei 
samorządu, czyli budowania poparcia i współpracy dla naszego miasta, dla 
społeczności naszych mieszkańców ponad partyjnymi i politycznymi sporami. Był to 
dla mnie osobiście start w wyborach, który potwierdzał, że jako Prezydent mogę 
łączyć środowiska, które pozytywnie myślą o mieście. Takim Prezydentem zawsze 
chciałem być i takim Prezydentem się czuję. Jednocześnie dziękuję wszystkim 
liderom politycznym za zaufanie, dojrzałość i odpowiedzialność za samorząd przy 
podejmowaniu tej decyzji. Myślę, że dla nas wszystkich premią za takie 
postępowanie są doskonałe wyniki wyborcze państwa i moje 80 881 głosów i po raz 
pierwszy historii bezpośrednich wyborów zwycięstwo w pierwszej turze głosowania. 
Bardzo serdecznie za to dziękuję tym wszystkim, którzy oddali na mnie swój głos, 
ale także tym wszystkim, którzy w imię odpowiedzialności za samorząd, 
odpowiedzialności za Szczecin, udali się 7 kwietnia do urn wyborczych. Mieszkańcy 
Szczecina nagrodzili nas za wolę współpracy, za ponadpartyjność i myślę, że tych 
oczekiwań mieszkańców zawieść nie możemy. Niech ta kadencja będzie kadencją 
współpracy, niech będzie najlepszą w historii szczecińskiego samorządu. Mamy 
wszystkie argumenty, aby uważać, że tak właśnie może być. Mamy stabilną 
większość w Radzie Miasta, Prezydenta wybranego w pierwszej turze głosowania 
i wielu przedstawicieli naszego miasta i naszego regionu w polskim Rządzie, który 
mam nadzieję, że będzie wspierał polski samorząd, który jest najbliżej mieszkańców 
i jest ważnym elementem demokratycznego państwa prawa, państwa, w którym 
każdy może się czuć jak u siebie. Szanowni Państwo, wiele już wspólnie 
w Szczecinie zrobiliśmy. Świętujemy dwudziestolecie wejścia Polski do Unii 
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Europejskiej. Te 20 lat były dla Szczecina czasem intensywnego rozwoju. Jako 
samorząd wydaliśmy na inwestycje ponad 7,5, miliarda złotych, z czego ponad 2,5, 
miliarda pochodziło ze środków unijnych. Widać to na ulicach Szczecina, widać 
w wielu obiektach i wielu instytucjach, które zaabsorbowały te środki i dzięki temu 
Szczecin nie odstaje w żaden sposób od innych europejskich miast. Myślę, że to 
dowód, że jeśli my Polacy, my szczecinianie mamy szansę, potrafimy ją 
wykorzystywać. Tak było też w tej minionej, najdłuższej w historii, pięcio i półletniej 
kadencji, która przyniosła nam pandemię, która przyniosła wojnę w Ukrainie. We 
wszystkich tych sytuacjach potrafiliśmy się odnaleźć, potrafiliśmy prowadzić 
wspólnie Miasto tak, aby realizować nasz program, aby realizować inwestycje 
i przenosić mieszkańców Szczecina i nasze miasto do innej rzeczywistości. Dzięki tej 
poprzedniej kadencji mamy m.in. piękny nowy stadion, Amfiteatr czy otwieraną już, 
co mogę dziś ogłosić, 1 czerwca Fabrykę Wody. Mam nadzieję, że to są elementy, 
które budują jakość życia w naszym mieście i które zawsze będą dobrze odbierane 
przez mieszkańców. Chciałbym, aby po tej kadencji, która przed nami, którą dziś 
wspólnie rozpoczynamy, Szczecin był miastem, w którym chce się być, chce się 

zostać i po prostu chce się żyć. Dlatego chcę zaprosić Państwa do współpracy na 
rzecz Szczecina. Jako Prezydent wnoszę do tej współpracy swoje propozycje kwestii 
programowych i kwestii, które tak naprawdę w tej kadencji mogą być realizowane. 
Dotyczą one paru obszarów. Po pierwsze, parę zdań, chciałbym powiedzieć 
o edukacji. Wiemy, że to jedno z najważniejszych zadań samorządu. Mamy ponad 
140 placówek oświatowych, blisko 6000 nauczycieli, prawie 2400 pracowników 
niepedagogicznych i około 60 000 dzieci, a więc to jest przedmiot naszej troski 
i naszego działania. Wiemy, że reforma oświaty wymaga działań rządowych, wymaga 
działań systemowych, ale my także mamy tutaj swoje zadania, choćby w przestrzeni 
inwestycji. Dlatego cieszę się bardzo, że we wrześniu tego roku otworzymy szkołę 
przy ulicy Kredowej, to kolejna nowa, nowoczesna placówka edukacyjna w naszym 
mieście. Cieszę się, że ostatnio udało się uchwalić plan zagospodarowania 
przestrzennego i będziemy mogli przystąpić do prac przygotowawczych związaną 
z budową nowej szkoły przy ulicy Cukrowej. Z całą pewnością będziemy 
kontynuowali program modernizacji obiektów oświatowych. Wiemy, że te szkoły cały 
czas wymagają nakładów. Robimy to sprawnie, ale musimy na to przeznaczyć 
jeszcze więcej pieniędzy. Myślę, że rząd nam w tym pomoże. Rolą Szczecina jest 
także bycie ośrodkiem ponad regionalnym, do którego przyjeżdża po edukację 
młodzież spoza naszego miasta, dlatego ważne jest to, abyśmy rozwijali system 
burs, internatów i abyśmy tutaj też uzyskiwali wsparcie, bo dzieci z mniejszych 
miejscowości też muszą mieć szansę na dobrą edukację, aby zdobywać kompetencje 
i kwalifikacje niezbędne na dzisiejszym nowoczesnym rynku pracy. Bardzo się cieszę 
z programu wsparcia psychologiczno-pedagogicznego dla dzieci, młodzieży i kadry 
pedagogicznej. To pilotaż, który rozpoczęliśmy niedawno w paru szczecińskich 
szkołach. Mam nadzieję, że w tym roku będzie rozszerzał swoje działanie, 
a w przyszłym roku obejmie już wszystkie szkoły naszego miasta. Chcę 
zadeklarować, że będziemy uczestniczyli w projektach Ministerstwa Sportu 
i Turystyki, choćby związanych z otwarciem obiektów sportowych dla mieszkańców. 
Jeśli pojawią się na to środki, będziemy chętnie z tego korzystali. Drugim ważnym 

obszarem funkcjonowania Szczecina, jako metropolii, jako dużego ośrodka jest 
kultura. Mamy sporo instytucji, mamy sporo działań, wydarzeń i sporo lokalnej 
aktywności w tej przestrzeni, dlatego będziemy stwarzali optymalne warunki do 
funkcjonowania tych instytucji. Potrzebujemy nowego Teatru Współczesnego. Cieszę 
się z obecności, dziś tu Pana Marszałka Olgierda Geblewicza, mam nadzieję, że 
wspólnymi siłami uda nam się taki projekt przygotować i go wspólnie zrealizować. 
Uważam, że ważnym elementem jest przygotowanie koncepcji powołania Muzeum 
Historii Szczecina. Mamy pewne elementy mówiące o naszej historii i tożsamości, 
warto je uzupełnić i stworzyć coś, co będzie naszą dumą nie tylko dla mieszkańców 
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naszego miasta, ale także dla tych wszystkich, którzy coraz liczniej odwiedzają 
Szczecin. Z całą pewnością musimy przemyśleć i wypracować wspólnie system 
finansowania kultury w mieście. Warto myśleć o sieciowaniu naszych instytucji 
i o pełniejszym wykorzystaniu środków zewnętrznych. To robią instytucje kultury 
w całej Europie, w Polsce, myślę, że my też możemy w tym osiągnąć sukcesy. 
Kolejną przestrzenią, o której chciałbym powiedzieć parę zdań, jest jakość życia 
i nasze środowisko. Wiemy, że to wiąże się stworzeniem dobrej oferty dla 
mieszkańców. Mieszkańcy po prostu chcą się w Szczecinie dobrze czuć, dlatego 
będziemy podejmowali działania proekologiczne, jak choćby te związane 
z samowystarczalnością energetyczną naszego miasta. Szczecin może się poszczycić 
tym, że około połowy energii potrzebnej do zasilania naszych instytucji 
produkujemy sami. Jest to energia wolna od śladu węglowego, jest to energia, która 
jest bardzo pożądana przez mieszkańców, ale także przez unijne cele, które 
stawiamy sobie w całej Europie. Mam nadzieję, że do końca kadencji uda nam się 
zbliżyć do 100% własnej energii, tak, abyśmy byli przykładem dla innych 
samorządów nie tylko w Polsce, ale także w Europie. Zielony Szczecin to nie tylko 

energetyka, to także drobne inwestycje dla mieszkańców: parki kieszonkowe, polany 
rekreacyjne, modernizacje terenów zielonych po to, aby mogły służyć tym, którzy 
w najbliższym otoczeniu mieszkają. Tego oczekują i potrzebują mieszkańcy 
Szczecina. W tej kadencji z całą pewnością czeka nas reforma komunikacji 
publicznej. Czekaliśmy na szczecińską kolej metropolitalną. Nie udało się PKP 
zrealizować części torowej, ale mam nadzieję, że to do końca 2025 roku nastąpi, 
i będziemy mogli wykorzystać ten element w budowaniu sprawnej komunikacji 
publicznej, która uzupełni tramwaje i autobusy. Niezależnie od tego musimy 
skorygować siatkę połączeń, zintegrować lepiej komunikację miejską, integrować ją 
z trasami rowerowymi, z systemem parkowania, a także przygotować nową siatkę 
taryfową, jeżeli chodzi o bilety. Oczywiście, Szczecin musi być miastem przyjaznym 
dla ludzi młodych. Wiemy, jak trudno dziś o mieszkanie, o lokale mieszkalne, które 
są na rynku bardzo drogie, dlatego chcę zadeklarować, że będziemy korzystali ze 
wszystkich możliwości, aby rozwijać programy mieszkaniowe naszego miasta. Robi 
to bardzo dobrze największy TBS w Polsce STBS w Szczecinie, który potrafi 
wykorzystywać fundusze rządowe. Mam nadzieję, że takie będą się pojawiały i że 
będziemy mogli coraz więcej tego typu programów oferować mieszkańcom Szczecina. 
Będziemy kontynuowali projekty rewitalizacyjne nie tylko w kwartałach 
śródmiejskich, bo to trwa. To są choćby inwestycje naszego STBS, ale przed nami 
modernizacja placu Orła Białego, a także ważna przebudowa i modernizacja 
bulwaru Chrobrego, który nie tak dawno odzyskaliśmy od Skarbu Państwa. Cieszę 
się, że pojawiają się zapowiedzi rządowych programów ochrony zabytków. W tych 
kwestiach oczywiście też będziemy uczestniczyli, aby wspierać to, co jest w historii 
Szczecina cenne. Sporą grupę mieszkańców naszego miasta stanowią seniorzy, to 
około 33%, dlatego będziemy kontynuowali wsparcie dla projektów miękkich dla tej 
grupy, dla klubów seniora, dla uniwersytetów Trzeciego Wieku, ale też będziemy 
kontynuowali programy wsparcia, takie jak choćby Bon Alzheimer Plus. Będziemy 
rozwijali system mieszkań chronionych, aby naszych seniorów jak najdłużej chronić 
w miejscach przyjaznych do funkcjonowania tych osób, które mają określone 

potrzeby. Będziemy także myśleli, rozwijali programy dla najmłodszych. Wiemy, że 
sporo osób mogłoby powrócić na rynek pracy, ale nie może z powodu tego, że nie ma 
gdzie zostawić pod opieką swojego dziecka. Dlatego cieszę się, że bardzo aktywnie 
weszliśmy w program budowy nowych miejsc w żłobkach, finansowany w ramach 
KPO. Chcę zapowiedzieć, że ten program przyniesie ponad 500 nowych miejsc. 
To ogromne wsparcie dla właśnie 500 rodzin, które będą mogły wrócić na rynek 
pracy i wesprzeć ten rynek swoją aktywnością zawodową. Proszę państwa, bardzo 
ważna jest także modernizacja bazy sportowej naszego miasta. Udało się wiele, 
mamy nowy stadion piłkarski, mamy pływalnie, w tej chwili jesteśmy w trakcie 
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inwestycji na Szczecińskim Domu Sportu, gdzie powstanie hala na 1200 widzów 
i oczywiście pływalnia 30 metrowa dla naszych pływaków i waterpolistów, ale przed 
nami także kolejne inwestycje. Cieszę się z deklaracji Ministra Sportu, mam 
nadzieję, że będziemy mogli wesprzeć przebudowę toru kolarskiego, przebudowę 
centralnego kortu na kortach przy al. Wojska Polskiego, a także mam nadzieję, że 
uda się wyremontować i przygotować bazę ośrodka wioślarskiego na wyspie AZS. 
Przed nami także budowa nowej trybuny i poprawa jakości płyty stadionu Świt 
Skolwin. Oczywiście, wszystkie te cele mogą być realizowane pod warunkiem, że 
mamy na to środki. Te środki pochodzą oczywiście od Rządu w dużej mierze i tutaj 
liczę bardzo na aktywność Ministra Finansów i nowe zasady finansowania 
samorządów. Ostatnie lata nie były łatwe dla samorządu, mimo że rozwój 
gospodarczy wskazuje, że powinno być tylko lepiej, ale o ten rozwój, oczywiście 
gospodarczy w Szczecinie będziemy dbali. Naszą nową specjalizacją jest branża 
związana z energetyką odnawialną. Ostatnia wizyta Króla Fryderyka X pokazała, jak 
ważny jest Szczecin na mapie właśnie tej dziedziny energetyki. Szczecin będzie 
takim „hubem” wspólnie ze Świnoujściem. Mam nadzieję, że będą powstawały tutaj 

ciekawe i dobrze płatne miejsca pracy. Będziemy to wspierali, szczególnie że dzieje 
się to na północy Szczecina, który przez długi czas był gospodarczo mocno 
wykluczony, a więc te projekty te zadania będą wspierały rozwój północy Szczecina. 
Nie zapominamy też o innych branżach. Szczecin jest „hubem” jeżeli chodzi o część 
usług w branży IT, branży automotiv czy branży usług internetowych. Tutaj mamy 
współpracę z podmiotami prywatnymi i wiemy, że ta dziedzina będzie się 
w Szczecinie na pewno mocno rozwijała. Oczywiście cieszymy się też z rozwoju portu 
w Szczecinie, z pogłębiania toru, ale także z modernizacji nabrzeży. Wkładem 
naszego miasta, była przebudowa układu drogowego do portu. Przypomnę, że jako 
miasto wydaliśmy na ten cel ponad 400 mln zł, ze sporym udziałem środków 
unijnych. To oznacza rozwój branży logistycznej nie tylko na terenie naszego portu, 
ale także na innych przestrzeniach biznesowych naszego miasta. W naszych 
parkach to już widać i mam nadzieję, że tutaj dalej będziemy rozwój zauważali 
i bezpośrednio w budżecie Szczecina odczuwali. Chcę powiedzieć, że rozwój naszego 
miasta nie był możliwy bez uczelni wyższych, dlatego dalej będziemy rozwijali 
program Akademicki Szczecin po to, aby zachęcać studentów do wybierania 
naszych uczelni, aby tutaj zdobywali swoje kwalifikacje i zasilali szczeciński rynek 
pracy. Proszę Państwa, naszym cennym miejscem jest z całą pewnością Szczecińska 
Łasztownia. W ostatnich latach udało nam się szereg inwestycji tam przeprowadzić, 
mamy nabrzeża, za chwilę wyremontujemy bulwar Chrobrego. Naszym celem na tą 
kadencję będzie z całą pewnością budowa mostu Kłodnego, jako dodatkowego 
elementu w komunikacji portu z miastem, ale także obu brzegów nad rzeką. 
To także przejęcie tych zaniedbanych nieruchomości Skarbu Państwa. Cieszę się 
z obecności Ministra Arkadiusza Marchewki, mam nadzieję, że to się nam uda 
i Szczecin jako właściciel tych gruntów będzie w stanie je w sposób prawidłowy 
zrewitalizować, aby stały się wizytówką naszego miasta. Ruszymy także z koncepcją 
parku na Wyspie Grodzkiej, tam już w tym roku będą pewne działania związane 
z budową czy uatrakcyjnianiem plaży na Wyspie Grodzkiej, więc mam nadzieję, że 
ten proces będzie kontynuowany. Proszę Państwa tak, z perspektywy Prezydenta 

Miasta wyglądają priorytety programowe na najbliższą kadencję. Ten program 
zyskał aprobatę mieszkańców w ostatnich wyborach. Chciałbym, abyśmy mogli go 
wspólnie realizować. Oczywiście, jestem otwarty na jego modyfikacje, uzupełnianie 
i nowe projekty, z którymi wyjdą Państwo Radni tutaj do mnie, czy do moich 
współpracowników. Wszystko to mam nadzieję, będzie dobrze służyło rozwojowi 
Szczecina i lepszemu życiu naszych mieszkańców. Ja, podobnie jak wielu 
z Państwa, kładę swoje doświadczenie życiowe i samorządowe na szali tej dobrej 
współpracy. Mam nadzieję, że nowi, młodzi radni, których serdecznie jeszcze raz 
witam, wprowadzą świeże spojrzenie i determinację. Nasi szczecińscy 
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przedstawiciele w Rządzie i Parlamencie zapewnią nam wsparcie, mieszkańcy dadzą 
dużo dobrej energii, a każdy z nas zapewni pełne oddanie sprawom Szczecina, 
wówczas będziemy mogli w pełni wykorzystać wszystkie szanse, jakie u progu tej 
nowej kadencji rysują się przed Szczecinem. W ten sposób postrzegam naszą 
współpracę dla Szczecina, do której zapraszam i gorąco, zachęcam. Bardzo państwu 
dziękuję za uwagę. 
 
Adam Rudawski – Wojewoda Zachodniopomorski – Panie Przewodniczący, szanowni 
goście, Panie Prezydencie, Radni, czyli bohaterowi dzisiejszego dnia. To jest święto 
demokracji. Dzisiejsze spotkanie nasze to jest święto demokracji, wyborów 
samorządowych, czyli wyborów najbliżej człowieka, najbliżej mieszkańca. To na 
waszych rękach, barkach, ramionach będzie teraz spoczywać odpowiedzialność 
tego, aby nasi mieszkańcy byli bezpieczni, byli szczęśliwi, chcieli tutaj mieszkać. 
Ważne dla mnie jest również to, żebyśmy po tej kadencji nie zapamiętali tylko 
nazwisk radnych, ale żebyśmy przede wszystkim zapamiętali te inwestycje i te 
miejsca, i te zmiany w Szczecinie, które dzięki Wam i Panu Prezydentowi będą 

dokonywane. Chcę też się zwrócić do was z taką prośbą, żebyście pamiętali też, 
szczególnie że mamy tutaj młodych radnych, o osobach młodych, a nawet tych, 
którzy nie mają tu reprezentacji, czyli nastolatkach. Pamiętajcie, to są również 
mieszkańcy naszego miasta i w swoich planach, które zapowiedział już Pan 
Prezydent, gdzie młodzież jest wyraźnie wskazana, nie zapominajcie, że oni też mają 
w życiu swój najfajniejszy czas i Wy, jako radni musicie o tym pamiętać, żeby mogli 
z tego czasu korzystać. Bardzo Wam gratuluję. Ta kampania była wyjątkowo mocna, 
intensywna, ale moim zdaniem uczciwa. Gratulacje za osiągnięcie takich wyników 
i mandatów, gratulacje dla Pana Prezydenta, za wybór w pierwszej turze. Trzymam 
kciuki i z całej sił będę wspierał Radę Miasta i stawię się zawsze, kiedy Pan 
Prezydent albo Państwo Radni mnie o to poprosicie. Wszystkiego najlepszego, 
powodzenia. 
 
Olgierd Geblewicz – Marszałek Województwa Zachodniopomorskiego - Szanowny 
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowny Panie Prezydencie, wszyscy dostojni 
goście. Ja w imieniu własnym, ale również w imieniu samorządowców samorządu 
województwa zachodniopomorskiego chcę przede wszystkim pogratulować 
wszystkim Państwu wyboru na kolejną kadencję do Rady Miasta, radnym Rady 
Miasta i Panu Prezydentowi na kolejną kadencję wyboru na Prezydenta z tak 
imponującym wynikiem. Chcę przede wszystkim życzyć Państwu głębokiego 
poczucia misji w wykonywaniu swoich obowiązków przy podejmowaniu wszystkich, 
nawet tych najtrudniejszych decyzji, które będą zapadały na tej sali. Chciałbym, 
żeby ta misja była u Państwa zawsze podszyta odpowiedzialnością, i myślę tym, co 
najważniejsze w pracy samorządowca, miłością do swojego miasta, miłością do 
Szczecina, miłością do Pomorza Zachodniego. Na sali jest wielu debiutantów, wiele 
debiutantek, wiele osób, które po raz pierwszy obejmują mandat radnego. To mi 
przypomina dokładnie tą blisko memu sercu, ale tak odległą już w czasie datę 
sprzed 22 lat, kiedy po raz pierwszy składałem przysięgę radnego i właśnie z taką 
pełną miłością do Pomorza Zachodniego przystąpiłem do działania. Praca 

w samorządzie, to na pewno wielkie wyzwanie, ale też praca dająca gigantyczną 
satysfakcję, kiedy widzi się, że to, co się wymarzyło, o co często proszą mieszkańcy, 
można przekuwać na pięknie zmieniającą się rzeczywistość. Najwięcej takich 
właśnie momentów Państwu wszystkim życzę. Panu Prezydentowi i całemu jego 
zapleczu, życzę spełnienia wszystkich planów, które nam dzisiaj przedstawił. 
Oczywiście, liczę też na twórcze rozwinięcie tych planów, bo tak wygląda praca 
w samorządzie, że to jest nigdy niekończąca się historia. Coś kończymy i już 
pojawiają się kolejne plany i chyba to jest najpiękniejsze w pracy właśnie 
samorządu, więc życzę realizacji tego co Państwo już zaplanowali, ale i kolejnych 
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fantastycznych planów. Mam nadzieję, że będzie mi dane wspierać Państwa 
działania, Państwa wysiłki z poziomu samorządu województwa 
zachodniopomorskiego. Dzisiaj pierwsza sesja Sejmiku Województwa 
Zachodniopomorskiego, za chwilę się na nią udam, natomiast mogę zadeklarować 
pełne wsparcie, bo nie ma silnego Pomorza Zachodniego bez silnego Szczecina. Taką 
właśnie naszą małą ojczyznę budujmy. Wszystkiego dobrego jeszcze raz, wielkie 
gratulacje dla wszystkich Państwa. 
 
Tomasz Grodzki – Senator RP - Szanowny Panie Przewodniczący, Szanowny Panie 
Prezydencie, Wysoka Rado, wszyscy „pleno titulo” zgromadzeni goście. Wyrażam 
ogromną radość, że w kolejnej kadencji mieszkańcy powierzyli swoje losy soli 
samorządu, soli działalności publicznej, czyli nowej Radzie Szczecina. Jest nas tu 
kilku parlamentarzystów, ale to nie przypadek, że wszyscy łącznie z Panem 
Ministrem Marchewką, z Panem Posłem Szałabawką i moją skromną osobą, 
wszyscy zaczynaliśmy tu, w tym miejscu. W innej, mniejszej, bardziej kameralnej 
sali, ale to jest najmniej istotne, natomiast tutaj zaczynaliśmy swoją działalność 

publiczną. Dzisiaj pakujecie do plecaków, te przysłowiowe „buławy 
marszałkowskie”, niektórzy po raz kolejny, z tego powodu wam gratuluję. Widzę, że 
już następne pokolenia byłych radnych obejmują te mandaty. To jest wspaniałe i to 
jest powód do dumy. Pytanie, gdzie te buławy, kiedyś, za parę lat będziecie 
wyjmować? To jest rzecz drugorzędna, natomiast najważniejsza rzecz jest taka, że to 
Szczecin jest najważniejszy, nasze ukochane miasto. Pozwólcie na osobisty 
komentarz, nasza duma Pomorza Pogoń Szczecin też jest ważna, bo kibic jest ze 
swoją drużyną na dobre i na złe. Było parę dni temu złe, wczoraj było dobre, tak 
toczy się życie naszego miasta. I o to jedno Was proszę, dbajcie o Szczecin, dbajcie 
o Pomorze, bo Szczecin promieniuje szerzej, niż tylko w obrębie miasta, oddajcie 
serce naszym mieszkańcom, oddajcie swoje umiejętności i będzie to wspaniały czas 
dla naszego ukochanego miasta. Dziękuję bardzo. 
 
H. Jerzyk – Radny Senior – Za nim przejdziemy, zgodnie z planem dzisiejszych 
obrad, do wyboru Przewodniczącego Rady Miasta, to pozwólcie Państwo na parę 
moich refleksji, Radnego Seniora. Mamy w tej Radzie 12 debiutantów, z tego połowa 
to są zupełnie młodzi ludzie, świeża krew, to jest pokolenie moich wnuków i to jest 
sprawa bardzo ważna. Główny trzon, 11 osób, to są radni po pierwszej i po drugiej 
kadencji, którzy dalej są, ale jest też grupa 8 radnych, którzy mają długie 
doświadczenie. Takim absolutnym liderem jest Paweł Bartnik, który rozpoczyna 
siódmą kadencję. Ja z nim przeszło 20 lat w tej Radzie Miasta Szczecina i w innych, 
tutaj pomieszczeniach z nim pracowałem. Ja szóstą kadencję rozpoczynam. Jest też 
4 radnych, którzy rozpoczynają piątą kadencję, czyli mają 4 kadencje za sobą: 
Jolanta Balicka, Piotr Kęsik, Urszula Pańka i Jan Posłuszny. Trzy kadencje: Marek 
Kolbowicz i Łukasz Tyszler. Myślę, że taki konglomerat tych trzech filarów w tej 
Radzie gwarantuje, że ta Rada będzie w stanie wspólnie z Prezydentem wszystkie 
interesy mieszkańców, ich plany realizować. Na sesji pożegnalnej siódmej kadencji 
w 2018 roku, kiedy ja osobiście miałem dobry wynik, niestety klub, z którego 
wystartowałem nie uzyskał mandatu, Paweł Bartnik powiedział „On tu jeszcze 
wróci”. No to co miałem robić? Dlatego jestem dzisiaj z Państwem. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad: 
 
6. Wybór Przewodniczącego Rady. 
 
H. Jerzyk – Radny Senior zwrócił się o zgłaszanie kandydatur do Komisji 
Skrutacyjnej do przeprowadzenia wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Szczecin. 
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M. Biskupski – zgłosił swoją kandydaturę oraz radnego Stanisława Kaup. 
 
K. Romianowski – zgłosił kandydaturę radnego Marka Duklanowskiego. 
 
M. Kolbowicz - zgłosił kandydaturę radnego Piotra Kęsika. 
 
Radny Senior poddał pod głosowanie wniosek o zatwierdzenie Komisji Skrutacyjnej 
w składzie: 

1. Marcin Biskupski 
2. Marek Duklanowski 
3. Stanisława Kaup 
4. Piotr Kęsik 

 
za – 30  przeciw - 0  wstrzym. – 0 

 
W wyniku przeprowadzonego głosowania zatwierdziła skład Komisji Skrutacyjnej. 
 
H. Jerzyk – Radny Senior ogłosił 10 min. przerwy. 
 
 
Po przerwie 
 
H. Jerzyk – Radny Senior – zwrócił się o zgłaszanie kandydatur na stanowisko 
Przewodniczącego Rady. 
 
M. Biskupski – zgłosił kandydaturę radnego Pawła Bartnika.  
 
Paweł Bartnik wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
 
Komisja Skrutacyjna po przygotowaniu kart do głosowania dokonała ich wręczenia 
radnym w celu przeprowadzenia tajnego głosowania. 
 
Po zebraniu wszystkich kart do głosownia Komisja Skrutacyjna udała się do sali 
w celu przeliczenia głosów i sporządzenia protokołu z głosowania.  
 
P. Kęsik – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał treść protokołu 
z przeprowadzenia wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Szczecin – załącznik nr 4 
do protokołu. Przewodniczącym Rady Miasta Szczecin został Paweł Bartnik. 
 
Uchwała Nr I/1/24 w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Szczecin 
stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 
Radny Senior przekazał prowadzenie obrad nowo wybranemu Przewodniczącemu 
Rady Miasta Pawłowi Bartnikowi. 
 
P. Bartnik – Przewodniczący Rady Miasta - Panie Prezydencie …. Wprawdzie go nie 
ma, ale ktoś pewnie powtórzy Panu Prezydentowi, że do niego się zwróciłem. 
Szanowne Panie, szanowni Panowie, Panie Pośle, jeszcze przed chwilą mi gratulował 
Pan Poseł Marchewka i bardzo mu za to też dziękuję, wszyscy zaproszeni goście. 
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Jest im bardzo przyjemnie, że powierzyliście mi Państwo funkcję Przewodniczącego 
Rady Miasta Szczecina. W swoim życiu dwa razy byłem wybierany w tej Radzie. Raz 
na Wiceprezydenta, kiedyś taki obyczaj był, teraz nie ma takiego prawa i dzisiaj po 
raz drugi. Przede wszystkim chciałem bardzo pogratulować Paniom i Panom 
Radnym. Jak przeczytałem, było 10 chętnych na jedno miejsce w tych wyborach, 
lepiej niż na medycynę w najlepszych czasach. To, że Paniom i Panom udało się 
zdobyć te mandaty, to jest na pewno Państwa wielki sukces, ale też poza sukcesem, 
wielka odpowiedzialność, bowiem tak jak już tutaj mówił Pan Prezydent, radni, 
którzy w tym miejskim parlamencie zasiadają, będą przez najbliższe 5 lat nieśli 
obowiązek dbania o nasze miasto i mam nadzieję, że wspólnie uda nam się ten 
obowiązek nieść. Moją rolę postrzegam w ten sposób, trochę jak w orkiestrze, że 
Państwo tak naprawdę wybrali mnie na dyrygenta, ale to Państwo jesteście solą. To 
orkiestra jest solą, to smyczki, puzony i wszystkie inne instrumenty są solą. To tak 
naprawdę od tych muzyków wszystko zależy. I mam nadzieję, że ta dyskusja, ta 
debata parlamentarna, która będzie się odbywała, przyniesie naszemu miastu jak 
najwięcej korzyści. Oczywiście, ta debata musi się odbywać zgodnie z regułami gry 

i do tego jest Statut Miasta, do tego jest Regulamin Rady Miasta, do tego jest pani 
mec. Joanna Martyniuk, która na pewno będzie nas wszystkich wspomagała. Do 
tego jest Biuro Rady, Pan Dyrektor Miszczuk, ale też wszystkie Panie, które pracują 
w Radzie Miasta, wszyscy są bardzo doświadczeni, bardzo kompetentni i na pewno 
będzie nam łatwiej podążać tą drogą sprawowania funkcji radnego. Naszym 
zadaniem jako Rady Miasta jest przede wszystkim uchwalanie prawa lokalnego 
i z tego, mam nadzieję, będziemy się jak najlepiej wywiązywali dla dobra naszych 
mieszkańców, ale też kontrolowanie poczynań Prezydenta Miasta Szczecina i to też 
jest obowiązek, który będziemy nieśli. Czy się jest w opozycji, czy w koalicji 
rządzącej w tym wypadku nie ma to znaczenia. Wszyscy będziemy, mam nadzieję, to 
dobrze wykonywali. Henryk Jerzyk, mój wieloletni kolega, radny i Przewodniczący 
Senior, powiedział, że już siódmy raz tutaj stoję, tak naprawdę chyba ósmy, bo 
jeszcze byłem takim radnym spoza rady, kiedyś takie pojęcie nawet funkcjonowało, 
czyli w ogóle 30 lat przychodzę do tego budynku, z tej perspektywy chciałem 
państwu powiedzieć, że najważniejsi są ludzie i najważniejsi są mieszkańcy i to jest 
nasza rola, najważniejsza, którą musimy tutaj spełniać. Każdy w swoim sercu 
i każdy w swojej głowie i w swojej mądrości. Każdy z nas swoją mądrość, swoje 
doświadczenie ma. Na koniec powiem to, co tu już wielu podkreślało. Przyszła 
wielka rewolucja pokoleniowa do naszej Rady, moim zdaniem w następnej kadencji 
będzie jeszcze większa. Przyszło nowe pokolenie, młode pokolenie, trzeba się cieszyć, 
to jest witalność, to jest inne spojrzenie na świat, który nas otacza. Na pewno tacy 
jak ja mogą Państwa wspierać doświadczeniem. 
 
P. Bartnik - Przewodniczący Rady Miasta – zgłosił wniosek o poszerzenie porządku 
obrad o punkt dotyczący wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta Szczecin. 
 
za – 31  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania porządek obrad został poszerzony o punkt 

„Wybór Wiceprzewodniczących Rady”. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad: 
 
7. Wybór Wiceprzewodniczących Rady. 
 
P. Bartnik – Przewodniczącemu obrad – zwrócił się o zgłaszanie kandydatur na 
stanowisko Wiceprzewodniczącego Rady. 
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Ł. Tyszler – zgłosił kandydaturę radnego Jana Posłusznego.  
 
Jan Posłuszny wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
K. Romianowski – zgłosił kandydaturę radnego Macieja Kopcia.  
 
Maciej Kopeć wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
W. Dorżynkiewicz - zgłosił kandydaturę radnej Ilony Milewskiej. 
 
Ilona Milewska wyraziła zgodę na kandydowanie. 
 
M. Kolbowicz – zgłosił kandydaturę radnej R. Łażewskiej. 
 
Renata Łażewska wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 
Rada Miasta przez aklamację wyraziła zgodę aby Komisja Skrutacyjna wyłoniona do 
przeprowadzenia wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Szczecin przeprowadziła 
również głosowanie w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta. 

 
K. Romianowski - Szanowny Panie Przewodniczący, Szanowny Panie Prezydencie, 
Wysoka Rado. Jeszcze raz w imieniu klubu gratulujemy Panu Przewodniczącemu 
zdobycia tego jakże ważnego mandatu Przewodniczącego Rady Miasta i doceniamy 
Pana słowa, które dzisiaj tutaj padły, o tym, żebyśmy wspólnie działali dla 
mieszkańców Szczecina ponad podziałami, tymi politycznymi, partyjnymi. Właśnie 
z takim apelem, Panie Przewodniczący i Szanowna Rado, zwracamy się jako Klub 
Radnych Prawa i Sprawiedliwości. Dobrym zwyczajem, takim parlamentarnym, jest 
to, żeby każdy klub miał swojego wiceprzewodniczącego w Prezydium Rady Miasta. 
Takie przypadki były, kiedy Platforma Obywatelska, wówczas Platforma 
Obywatelska była w opozycji wobec Pana Prezydenta, wobec radnych Prawa 
i Sprawiedliwości, również miała swojego przedstawiciela w Prezydium Rady Miasta, 
była tym przedstawicielem Pani Radna Grażyna Zielińska. Teraz też byśmy, 
Szanowni Państwo, apelowali, żeby jednak uszanować wolę blisko 30% 
mieszkańców Szczecina, którzy oddali głos na radnych Prawa i Sprawiedliwości, 
również na naszego kandydata na Prezydenta, żeby ten dobry zwyczaj jednak był 
podtrzymany. Mamy naprawdę świetnego kandydata na Wiceprzewodniczącego 
Rady Miasta. Pełnił on jeszcze do 30 kwietnia funkcję Wiceprzewodniczącego 
Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego, jest znanym i cenionym 
samorządowcem. I dlatego też nie chcemy, żeby ten dobry zwyczaj był dzisiaj 
złamany. Niestety, widząc po tym, jakie są kandydatury i ile jest kandydatur, 
obawiamy się, że do tego może dojść. Zgodnie ze Statutem Rada Miasta może mieć 
od 1 do 3 wiceprzewodniczących. Skoro dwóch kandydatów zgłasza dziś rządząca 
Koalicja Obywatelska, jednego koalicjant Koalicji Obywatelskiej, czyli Koalicja 
Samorządowa, to można bardzo prosto wyliczyć, nie trzeba być wybitnym 
ekspertem, że miejsca w Prezydium są już podzielone i niestety dojdzie do tego, że 
złamiemy ten dobry zwyczaj parlamentarny, o którym tutaj mówię. Dlatego też, 
Szanowni Państwo, i tu szczególnie zwracam się do radnych Koalicji Obywatelskiej, 
apelujemy do was, żebyście jednak zastanowili się nad tym głosowaniem i żebyśmy 
podjęli wszyscy zgodnie decyzję o tym, że Prezydium powinno być reprezentowane 
przez każdy klub. Dowodem na to, że chcemy działać ponad podziałami, jest to, że 
jako Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości w 100% zagłosowaliśmy za Panem 
Przewodniczącym Pawłem Bartnikiem i pokazaliśmy, że chcemy działać, pomimo 
podziałów politycznych dla mieszkańców i tego, jako największy klub opozycyjny, 
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dodam jedyny w Radzie Miasta Szczecin, oczekujemy od Państwa, jako od opcji, 
które dzisiaj sprawują władzę w naszym mieście. Chcemy tego uczciwego podziału 
i chcemy tego, żeby Prawo i Sprawiedliwość miało wiceprzewodniczącego w Radzie 
Miasta Szczecin. W ostatniej kadencji to się niestety nie udało przez decyzje 
polityczne, ale nie będziemy już do tego wracać. Dzisiaj mamy nową kadencję i nowe 
rozdanie, chcemy wspólnie działać dla mieszkańców Szczecina i liczę na to, że 
jednak tak będzie i Pan Maciej Kopeć, Pan Wiceprzewodniczący Sejmiku 
Województwa Zachodniopomorskiego, dzisiaj zostanie Wiceprzewodniczącym Rady 
Miasta Szczecin. 
 
J. Martyniuk – radca prawny – Szanowni Państwo, głosujemy analogicznie jak 
w przypadku wyborów na Przewodniczącego, z tą jednak różnicą, że na jednej karcie 
mamy de facto cztery odrębne głosowania, w związku z czym musimy zaznaczyć 
w jaki sposób głosujemy na każdego z kandydatów. Przypominam, że dwa krzyżyki 
postawione przy nazwisku jednego kandydata czynią ten głos nieważnym. Na 
stanowisko Wiceprzewodniczących Rady Miasta, mogą zostać wybrane 3 osoby, 

dlatego też zdecyduje większa liczba głosów „za” w przypadku poszczególnych 
kandydatów. Stawiamy krzyżyk w miejscu „za”, „przeciw” lub „wstrzymuje się” od 
głosowania. Wyboru Wiceprzewodniczących, analogicznie jak wyboru 
Przewodniczącego, dokonujemy bezwzględną większością głosów, przy obecności co 
najmniej połowy ustawowego składu Rady. 
 
Komisja Skrutacyjna po przygotowaniu kart do głosowania dokonała ich wręczenia 
radnym w celu przeprowadzenia tajnego głosowania. 
 
Po zebraniu wszystkich kart do głosownia Komisja Skrutacyjna udała się do sali 
w celu przeliczenia głosów i sporządzenia protokołu z głosowania.  

 
Przewodniczący obrad ogłosił przerwę. 
 
 
Po przerwie 
 
P. Kęsik – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał treść protokołu 
z przeprowadzenia wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta Szczecin – załącznik 
nr 6 do protokołu. Wiceprzewodniczącymi Rady Miasta Szczecin zostali: 

1. Renata Łażewska 
2. Ilona Milewska 
3. Jan Posłuszny 

 
Uchwała Nr I/2/24 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta Szczecin 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 

 
P. Bartnik - Przewodniczący obrad – poprosił radnych o powstanie i wyprowadzenie 
sztandaru. Ogłosił przerwę do godz. 13.30. 
 
 
Po przerwie 
 
P. Bartnik - Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie następujące wnioski: 
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Wniosek Przewodniczącego Rady Miasta o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały nr 75/24 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta 
Miasta Szczecin 
 
za – 27  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania projekt uchwały został wprowadzony do 
porządku obrad. 
 
Wniosek Przewodniczącego Rady Miasta o wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały nr 76/24 w sprawie diet oraz kosztów podróży radnych Rady 
Miasta Szczecin 
 
za – 27  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania projekt uchwały został wprowadzony do 

porządku obrad. 
 
Wniosek Przewodniczącego Rady Miasta o wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały nr 77/24 w sprawie powołania komisji stałych Rady Miasta 
Szczecin oraz ich składów osobowych 
 
za – 27  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania projekt uchwały został wprowadzony do 
porządku obrad. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad: 
 
8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

75/24 - ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Szczecin. 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 75/24 
 
za – 26  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia Prezydenta Miasta Szczecin. Uchwała Nr I/3/24 stanowi załącznik 

nr 9 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

76/24 - diet oraz kosztów podróży radnych Rady Miasta Szczecin. 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
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W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 76/24 
 
za – 26  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie diet oraz kosztów 
podróży radnych Rady Miasta Szczecin. Uchwała Nr I/4/24 stanowi załącznik nr 11 
do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

77/24 - powołania komisji stałych Rady Miasta Szczecin  
oraz ich składów osobowych 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 
Radni przedyskutowali zapisy projektu, następnie Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 77/24 
 
za – 26  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie powołania komisji 
stałych Rady Miasta Szczecin oraz ich składów osobowych. Uchwała Nr I/5/24 
stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Zestawienie zbiorcze przeprowadzonych głosowań stanowi załącznik nr 14 do 
protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 9 porządku obrad: 
 
9. Zamknięcie obrad. 
 
P. Bartnik - Przewodniczący obrad poinformował, że porządek obrad sesji został 
wyczerpany i oświadczył, że zamyka I inauguracyjną sesję Rady Miasta Szczecin. 
 
 
 

Radny Senior 
 

Henryk Jerzyk 
 
 

Przewodniczący obrad 

 
Paweł Bartnik 

Protokołowała: 
 
Marta Klimek 
 


